



1794

Thun
STUDIO
CZECH REPUBLIC



Manufaktura THUN-STUDIO v Lesově u Karlových Varů je součástí výrobců porcelánu „THUN“ a patří firmě Porcela Plus, a.s. Činnost tohoto studia byla původně zaměřena na vývoj nových výrobků pro ostatní porcelánky a jejich odzkoušení v malých prototypových sériích. V současné době se THUN-STUDIO stále více soustřeďuje na výrobu exkluzivních souborů, které pro výtvarnou náročnost a vysoký podíl ruční práce nelze vyrábět velkosériově. Při vývoji nových tvarů vždy spolupracovalo THUN-STUDIO se špičkovými výtvarníky, mezi které patří Jaroslav Ježek, Václav Šerák, Jiří Laštovička a Jiří Kožíšek. Katalog, který jste právě otevřeli, Vás seznámí se současným výrobním programem tohoto studia. Víříme, že i Vy si z této široké nabídky vyberete.

The “THUN-STUDIO” manufacturing workshop in Lesov near Karlovy Vary (Carlsbad) belongs to the family of the THUN-brand chinaware manufacturers and is owned by the company of Porcela Plus, a.s. Originally, this Studio’s activities were focused on developing new products for other chinaware-manufacturing workshops and assuring tests to be carried out on the products which were manufactured in small pre-production-model series. At present, THUN-STUDIO has concentrated on manufacturing small exclusive sets which cannot be produced in large series because of highly demanding decorative designs and portion of hand-work. In developing new shapes, THUN-STUDIO cooperated with top designers among whom Jaroslav Ježek, Václav Šerák, Jiří Laštovička, and Jiří Kožíšek are to be found without any doubt. The catalogue, you have just opened, will make you familiar with the Studio’s current manufacturing programme. We do believe that you will make your choice from this wide offer.

Die Manufaktur THUN-STUDIO in Lesov bei Karlovy Vary gehört zu den Porzellanproduzenten „Thun“ und befindet sich im Besitz der Aktiengesellschaft Porcela Plus.

Die Tätigkeit dieses Studios war ursprünglich auf die Entwicklung neuer Erzeugnisse für die übrigen Porzellanfabriken und deren Testung in kleinen Prototypserien ausgerichtet.

Gegenwärtig konzentriert sich das THUN-STUDIO immer stärker auf die Herstellung von exklusiven Garnituren, die aufgrund der anspruchsvollen künstlerischen Arbeit und des hohen Anteils an Handarbeit nicht in Großserien erzeugt werden können.

Bei der Entwicklung neuer Formen arbeitete das THUN-STUDIO stets mit erstrangigen bildenden Künstlern zusammen, wie z. B. Jaroslav Ježek, Václav Šerák, Jiří Laštovička und Jiří Kožíšek.

Der Katalog, den Sie gerade in den Händen halten, macht Sie mit dem derzeitigen Produktionsprogramm dieses Studios bekannt. Wir sind überzeugt, daß auch Sie etwas Entsprechendes in diesem breiten Angebot finden werden.




1794
Thun
STUDIO
CZECH REPUBLIC

OBELISK

T 951 00



OBELISK

T 952 00



OBELISK
T 953 00



OBELISK

T 954 01

T.954 02

T 954 04

T 954 03



LISSETTE

T 807 00



LISSETTE

T 809 00



DELTA T 704 00



DUO T 932 00



BEETHOVEN

T 300 00



SARON

T 601 00



EVA T 603 00



THUN
T 400 00



THUN
T 400 00



ADAM

T 631 00

T 627 00

T 628 00

T 632 00

T 630 00





